
Protokoll fört vid Lilla rådets möte den 8 november 2012 kl 8.30-9 i Pikku kamari.

Följande ärenden diskuterades:

1. Genomgång av det föregående mötets protokoll. Konstaterades att de flesta av besluten 
från det förra mötet var verkställda.

2. De flesta lastpallar är nu bortplockade från skolgården. Nytt byggmaterial gjort av 
trädstammar kommer att komma så småningom. Då fortsätter vi med alla byggprojekt.

3. Elevrådet önskar pannkakor och gröt oftare till mellis. 

4. Elevrådet önskar att varken barn eller vuxna ska plocka åt sig morotsstavar med 
fingrarna. 

5. Elevrådet diskuterade möjligheten att bygga däckgungor i stället för att köpa in dyra 
färdigt byggda gungor för tulpanpengarna. En mycket god idé, vi återkommer till den.

6. Elevrådet önskader pingisbord till skolgården för utomhusbruk. Även detta är en god idé 
som vi hoppas kunna förverkliga.

7. Elevrådet önskade sovmorgon någon dag i veckan. Detta kommer inte i dagsläget att bli 
aktuellt, skoldagen börjar för alla kl 8.15. Eventuellt kan det bli aktuellt med sovmorgnar 
i de högre klasserna i framtiden av schematekniska orsaker.

8. Som ett övrigt ärende konstaterade elevrådet att Afrikatemat nu får vila till förmån för 
alla traditioner inför jul som är på kommande.

9. Elevrådet sammanträder nästa gång i december.

Protokollet skrivet av rektor Nina


